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Θέμα: Αποκλεισμός τριών σχολικών μονάδων του Δήμου Αιγάλεω από την πρώτη 
φάση του προγράμματος “Μαριέττα Γιαννάκου” 
 
Ο Δήμος Αιγάλεω διαθέτει σημαντικό αριθμό σχολικών κτηρίων που είναι πεπαλαιωμένα, 
καθώς έχουν κατασκευαστεί εδώ και αρκετές δεκαετίες ενώ εκκρεμεί εδώ και επτά χρόνια η 
αποκατάσταση των σεισμόπληκτων σχολείων της πόλης. Η κατάσταση αυτή δημιουργεί 
εύλογη ανησυχία στους μαθητές, στους γονείς και στους εκπαιδευτικούς για την ασφάλεια και 
την καταλληλότητα των χώρων μάθησης. 
 
Στο αρχικό στάδιο σχεδιασμού του προγράμματος “Μαριέττα Γιαννάκου” (έργο συνολικού 
ύψους 350 εκατ. ευρώ, εκ των οποίων 100 εκατ. ευρώ προέρχονται από τη δωρεά της 
Ελληνικής Ένωσης Τραπεζών, για παρεμβάσεις σε 426 σχολικές μονάδες, σε 245 Δήμους και 
στις 13 Περιφέρειες της χώρας) είχαν συμπεριληφθεί προς ένταξη τέσσερις σχολικές μονάδες 
του Δήμου Αιγάλεω. Ωστόσο, μετά από την δημοσιοποίηση της απόφασης σχετικά με τις 
σχολικές μονάδες που εντάσσονται στο πρόγραμμα Μαριέττα Γιαννάκου, διαπιστώθηκε ότι η 
πλειοψηφία των σεισμόπληκτων σχολείων του Δήμου Αιγάλεω αποκλείονται από τη σχετική 
ένταξη.  
 
Συγκεκριμένα, εγκρίθηκε μόνο η πρόταση για το “ΕΕΕΕΚ μαθητών με προβλήματα όρασης και 
πολλαπλές αναπηρίες” χωρίς να παρασχεθεί σαφής και τεκμηριωμένη αιτιολόγηση για τον 
αποκλεισμό των άλλων τριών : 7ου Δημοτικού, 4ου Γυμνασίου και 3ου Λυκείου. 
 
Η επιλογή αυτή προκαλεί δικαιολογημένα αισθήματα αδικίας στους τοπικούς φορείς, στους 
εκπαιδευτικούς και στις οικογένειες, ενώ πλήττει και την αρχή της εκπαιδευτικής ισότητας, 
στερώντας από τους μαθητές σύγχρονες και ασφαλείς συνθήκες μάθησης. 
 
Επιπλέον, η γενικόλογη αναφορά σε “δεύτερη φάση” του προγράμματος, χωρίς σαφές 
χρονοδιάγραμμα υλοποίησης και χωρίς διασφαλισμένους πόρους, δεν παρέχει καμία 
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ουσιαστική εγγύηση ότι τα υπόλοιπα σχολεία του Δήμου Αιγάλεω θα ενταχθούν τελικά στο 
πρόγραμμα.  
 
 
Τούτων δοθέντων, 
 
Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί 
 

1. Ποια ακριβώς ήταν τα κριτήρια βάσει των οποίων αποφασίστηκε ο αποκλεισμός 
των τριών εκ των τεσσάρων σχολικών μονάδων του Δήμου Αιγάλεω από την 
“πρώτη φάση”  του προγράμματος “Μαριέττα Γιαννάκου”; 

2. Προτίθεται το Υπουργείο Παιδείας να δημοσιοποιήσει πλήρως και αναλυτικά 
αυτά τα κριτήρια, ώστε να υπάρξει διαφάνεια και αντικειμενικότητα στη 
διαδικασία; 

3. Η “δεύτερη φάση” του προγράμματος θα εξασφαλίζει πόρους χρηματοδότησης 
για τα ήδη αποκλεισμένα 3 σχολεία του Δήμου Αιγάλεω; 

4. Ποιος είναι ο σχεδιασμός και το χρονοδιάγραμμα για τη “δεύτερη φάση” του 
προγράμματος που αφορά τα σχολεία του Δήμου Αιγάλεω; 

5. Με ποιο τρόπο προτίθεται το Υπουργείο να διασφαλίσει την ίση μεταχείριση των 
μαθητών του Αιγάλεω και την αποκατάσταση των αναγκαίων σχολικών 
υποδομών τους; 
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